
Protokoll styremøte NPF Nr. 15 – 2021 / 2023 
 

Dato:  23. januar 2023 

Sted:   Ullevål Stadion, møterom 3016 

Tid:   Kl. 16:30-21:00  
 

Møtt:  Geir Kvillum (President), Knut Kjelsås (Visepresident), Torgeir Toppe, Elsa 

Du Plessis, Tonje Pedersen (Styremedlemmer), og Bengt Adeler (vara). 

 

Fra adm. Sven Nordby Anderssen (Gensek), og Martin L. Hanssen (Org. og 

lederutvikler). 

 

 

Tidsplan Saksbeskrivelse Ansvar Tidsfrist 

 
Faste saker 

1. Godkjenning av innkallingen, sakslisten, og saker 

under eventuelt.  

Vedtak: Godkjent 

 

2. Godkjenning av Protokoll styre møte 14-19/21. 

Vedtak: Protokollen nr. 14 godkjennes med de 

endringer som fremkom i møte. 

 

3. Foreløpig regnskap 2022  

 

Det ble lagt frem et foreløpig regnskap på møtet. 

 

Vedtak: Styret tar de foreløpige tallene for 

regnskapsåret 2022 til orientering. I 2022 ligger 

vi an til et underskudd noe høyere enn 

budsjettert. Sett to-årsperioden under ett er det 

overskudd, bedre enn vedtatt på Padletinget. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 39-

21/23 
Plan for Padletinget 2023 

Vedtak: Til neste styremøte skal GS komme med en 

plan for gjennomføringen av tinget, samt forslag på 

tingdokumenter / saker som bør kommuniseres og 

tilbys i forkant av Tinget. Styret ber om at det 

gjøres en juridisk vurdering på påmeldingsfrist for 

Tinget. 

GS 13. feb. 

Sak 40-

21/23 
Virksomhetsplan 2023/24 

Status fra Vise-presidenten og arbeidet i VP- 

komiteen. 

Styret 6. feb. 



Utvalget har jobbet frem et forslag til ny revidert 

virksomhetsplan. Oppmøtet i utvalget har ikke vært 

slik som ønsket for den beste prosessen. 

Vedtak: Styret og administrasjonen har mulighet 

til å komme med innspill, kommentarer eller 

spørsmål til den forelagte VP innen 6. februar. 

Sak 43-

21/23 

Toppidrettens organisering 

Forslaget ble lagt frem av Presidentene som er bygget 

på fremleggelsen på styremøte 14. 

Vedtak: Styret tar den fremlagte planen for 

Toppidrett Flattvann til etterretning. Planen 

publiseres på padling.no 

 

  

Sak 46-

21/23 
Budsjett 2023/24 

Fremleggelse av første utkast til budsjett for neste 

Ting-periode. Et budsjett i balanse og under 

forutsetning av en høyere inntekt på våttkortsalg enn i 

2022. 

Vedtak: Styret tar det fremlagte budsjettet til 

orientering. Styret kommer med tilbakemeldinger 

og innspill til neste styremøte 

Styret 13. feb. 

Sak 47-

21/23 
Endringsforslag konkurransereglement Flattvann 

Vedtak: Styret tar endringsforslagene til 

orientering.  

Styret trenger en bedre saksgrunnlag for å gjøre et 

endelig vedtak. 

Styret ber GS ta saken tilbake til TKF for 

avklaringer og ny behandling. 

  

 Orienteringer/oppfølging  

• Ungdomskomiteen ved Ingrid Botslangen 

Frantzen, Gina Gedick og Kristoffer Mjelstad 

orienterte om status, og tanker om pågående og 

videre arbeider.  

• Geir Kvillum er innstilt til styre-posisjon i 

ECA Congressen som arrangeres i mars. 

• European Paddle Pass (EPP) møte 2.-3. mars i 

Oslo, hvor NPF står som vert.   

• Nordisk samarbeid. GS orienterte om 

endringene der møtene nå er mer målrettet inn 

mot temaer hvor fagpersoner fra de Nordiske 

landene møtes. 

  



• Regionmøtene, orientering/oppsummering 

legges frem i styremøte 16. 

• Nettverk for Oslofjorden/Oslofjord aksjonen, 

GS orienterte om et arbeid som er igangsatt for 

å bedre en sterkt miljøbelastet Oslofjord. En 

rekke friluftsorganisasjoner og 

interesseorganisasjoner er invitert til dette 

nettverket. Deriblant særforbundene Seil, 

Dykke og Padle.  

• Status Ro- og Padleled i Oslofjorden, 

Visepresidenten orienterte om en fremdrift der 

nå flere byggetillatelser nå kommer på plass for 

oppsett av Padlehuker. Rutebeskrivelser og 

utprøving av Padle-appen har god fremdrift. 

 

De neste styremøter over nyåret i forkant av tinget: 
o Styremøte nr. 16, 13. februar 

o Styremøte nr. 17, 22. mars 


